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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán, Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Hogyan lehetséges az, hogy az elmúlt években nem tettek semmit annak érdekében ,
hogy megszűnjenek az egyes gyermekotthonokban rendszeresen el őforduló

kiskorúakkal szembeni zaklatások ?
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban került nyilvánosságra, hogy egy magyarországi gyermekotthonban rendszerese n
molesztáltak, szexuálisan zaklattak sorsukra hagyott árva gyerekeket, fiatalokat . Ezek a
fiatalok kétségbeesésükben megszöktek vagy kórházban kötöttek ki , azért, hogy végr e
kikerüljenek az intézményben uralkodó borzalmas körülményekb ől . Az áldozatok többsége
élete végéig viseli a lelki és testi megrontás következményeit — nehéz feldolgozni, hogy m a
Magyarországon ilyen megtörténhet, s őt jogvédők állításai szerint ezek a cselekmények évek
óta zajlanak folyamatosan . Nem ez az első alkalom az elmúlt évekb ő l, hogy egyes
gyermekotthonokban bántalmaznak, zaklatnak, szexuális aktusra kényszerítenek kiskorúaka t
és fiatalokat, azonban nem látszik nyoma annak, hogy a kormány lépéseket tett volna a
gyermekek védelme érdekében . Ezeknek az otthonoknak a fenntartója, alapítója az Ön álta l
vezetett minisztérium.

A fentiekkel összefüggésben kérem öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

Hogyan történhet meg, hogy az elmúlt években nem tettek lépéseket az egye s
gyermekotthonokban el őforduló zaklatások ellen?



Mit tervez tenni a kormány a most napvilágra került hírek nyomán, hogy felszámolja a
borzalmas állapotokat a hírekben szerepl ő intézményben és elejét venni annak, hog y
más otthonokban sem alakulhassanak ki ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 8 .

Szabó Tímea
Független országgyű lési képviselő
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